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Aan de gemeenteraad

De namens bovengenoemde fractie op grond van het reglement van orde van de gemeenteraad 
gestelde vraag/vragen betreffend bovenvermeld onderwerp beantwoorden wij als volgt.

Vraag 1

Wat gaat het college doen, of laat u het erbij zitten en neemt u genoegen met de brief van het IMG en 
feit dat andere gemeenten het niet nodig vinden om Ulrum, Zoutkamp, Niekerk en Lauwersoog niet 
binnen de regelingen vallen?

Beantwoording

Feitelijk heeft het college geen bevoegdheden over de waardedalingsregeling. De enige mogelijkheid 
die we hebben is om met IMG in gesprek te blijven en argumenten te zoeken waarmee we ze mogelijk 
kunnen bewegen om de betreffende postcodegebieden toe te laten tot de waardedalingsregeling. 

Vraag 2 

Is er bij u bekend dat tot een jaar of twee geleden de inwoners uit deze dorpen het advies kregen 
schade niet te melden in een ontmoedigingsbrief omdat het toch geen zin had aangezien ze buiten de 
contouren vielen, zo ja waar kunnen wij hier meer over vinden?
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cf. art. 32 Reglement van Orde gemeenteraad 
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Beantwoording

We zijn op de hoogte van de tendens tot ontmoediging in het buitengebied. We zijn tevens actief op 
zoek geweest naar de ontmoedigingsbrief, maar hebben geen schriftelijke correspondentie kunnen 
herleiden.

Vraag 3 

Is er ook bekend of in gemeente Westerkwartier dezelfde problematiek speelt en zo ja is het een optie 
om hier samen in op te trekken?

Beantwoording

In de gemeente Westerkwartier speelt vergelijkbare problematiek. Op 17 februari zijn er op ambtelijk 
niveau gesprekken gevoerd tussen Het Hogeland en Westerkwartier over de begrenzing van de 
waardedalingsregeling. Hierbij is afgesproken elkaar op de hoogte te houden en elkaar te versterken 
waar mogelijk. Dit zullen we ook op bestuurlijk niveau gaan doen.  

Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

P.P.M. van Vilsteren, H.J. Bolding,
Gemeentesecretaris Burgemeester


